Guanghua School of Management of Peking University of China

International MBA Program

The International MBA Program is the collaboration between Guanghua School of Management and overseas first-class business schools. In 2001, Guanghua School of Management (GSM) and National University of Singapore (NUS) signed an agreement to offer the quality IMBA program together since September 2001. The IMBA program is one of the first in the world to offer modules in both English and Chinese. It is a dual degree offered by Peking University and NUS. The program will be able to meet the indigenous needs of business operation in China while tapping on the expertise provided by Guanghua School of Management and the rich experience within NUS. Under this design, the graduates will not only be effectively bilingual, they will be equipped with business knowledge of both the east and the west. The IMBA program aims to develop future global business leaders and professionals in the context of China and the Asia Pacific region.

光华管理学院国际MBA（International MBA）是与国际一流商学院合作的双语双学位教学项目。目前学院已与新加坡国立大学企业管理学院MBA项目合作。国际MBA学员第一学年在北京大学光华管理学院学院学习，合格者第二学年全年到新加坡国立大学学习，并进行实习和完成毕业报告。 IMBA学员必须分别完成北京大学和新加坡国立大学的课程学习要求。成绩合格者可获得北京大学MBA学位，也可同时申请获得新加坡国立大学MBA学位。

光华管理学院国际IMBA是世界上第一批同时提供英文和中文课程的项目之一。 毕业生将不仅仅能运用两种语言，更重要的是他们能够同时学到东方与西方的商业知识，为最终成为国际商界精英奠定坚实的基础。

Program Structure 课程设置

The course is structured as a full-time program to be completed in two years. Candidates are required to complete 11 modules each at PKU and NUS. 

IMBA项目学制两年，全日制脱产学习。学员必须在北京大学和新加坡国立大学分别完成11门课程。

Admission Requirements 报考条件

Students must fulfill the following admission requirements of both universities.

· First Degree from a reputable university

· Common Entrance Examination for China MBA candidates

· GMAT

· Minimum 3 years of working experience
考生须符合如下条件方可申请IMBA项目

· 学士学位授自名校

· 通过中国教育部统一组织的全国工商管理硕士研究生入学联考。

· 通过新加坡国立大学所要求的GMAT分数线。
· 大学本科毕业后有三年或三年以上工作经历者


Semester Structure 学制

In the first year, students will follow the Peking University’s semester structure that starts in September and ends in June in the following year. In the second year, students will follow the NUS semester system that starts in July and ends in June in the following year.

China
Sep.—Jan
1st Semester at PKU
Feb.—Jun.
2nd Semester at PKU

Singapore
Jul.—Nov.
3rd Semester at NUS
Jan.—Apr.
4th Semester at NUS


May—Jun.
Internship
Sep.

Convocation in Singapore

学员第一学年在北京大学光华管理学院学院学习，合格者第二学年全年到新加坡国立大学学习。具体的学期安排如下：
中国
9月—1月
第一学期，北京大学
2月—6月
第二学期，北京大学

新加坡
7月—11月
第三学期，新加坡国立大学
1月—4月
第四学期，新加坡国立大学


5月—6月
实习，新加坡国立大学
9月

毕业典礼，新加坡国立大学

Modules of Study国际MBA课程设置：
Semester I at PKU

组织与管理    Management & Organization

管理经济学    Managerial Economics

财务会计学    Financial Accounting

营销管理      Marketing Management

商务英语      Business Communication

管理统计分析方法  Quantitative Methods in Management Science
Semester II at PKU

财务管理  Financial Management

生产作业管理  Operation Management

人力资源管理  Human Resource Management

商业信息技术  Business Information Technology

社会主义经济理论与实践 Socialist economics theory and practice

不少于两门选修课 2 Electives



Semester III at NUS

宏观及国际经济  Macro and International Economics

管理会计  Managerial Accounting

国际金融  International Finance

领导与管理  Leadership & Management

信息技术管理 Management of Information System

高级商务英语  Advanced Business Communication
Semester IV at NUS

国际行销  International Marketing

企业管理与毕业报告  Corporate Strategy

亚洲经济大环境 Asia in the Global Economy

不少于两门选修课 2 Electives

实习与高级研究课题  Advanced Study Project and Internship

Tuition Fees 收费标准

Not fixed yet for year 2002

Tuition fees for year 2001 (for reference)

1. Application fee: RMB 200.00 plus Depreciation of Univ.’s Facility: RMB 1,000.00

2. Semester 1 & Semester 2 at PKU: RMB 52,000.00 (80% loan is applicable by Bank of China)

3. Semester 3 & Semester 4 at NUS: S$ 18,000.00 (80% loan is applicable at NUS)
2002年收费标准待定

2001级MBA学费标准（供参考）

1. 一次性招生业务费200元，在校期间建筑折旧费1000元；
2. 第一年费用为52000元，北京大学；

（中国银行为北京大学MBA学生提供助学贷款，总额可达学费和生活费的80％。）

3. 第二年费用为新币18,000，新加坡国立大学
（全职学生可在新加坡申请总额为学费80％的贷款）

For more information 招生咨询
Tel: 62757784、62751665
Web: http://mba.pku.edu.cn
Address: Rm. 113, MBA Office, Guanghua School of Management, Peking University, 100871.

